
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
               Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
  Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 

Την κ. Υπουργό Τουρισμού 
Την κ. Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 

 
ΘΕΜΑ: «Εκκρεμεί η στέγαση των φοιτητών του ΠΔΜ σε ξενοδοχεία 

της Πτολεμαΐδας» 
 
Κυρίες, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σε απόγνωση έχουν περιέλθει οι άποροι προπτυχιακοί φοιτητές του 
Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας που φοιτούν στην Πτολεμαΐδα, καθώς 
εκκρεμεί η εξεύρεση λύσης σχετικά με τη στέγασή τους. Υπενθυμίζουμε ότι το 
ΠΔΜ είχε προβεί τον Μάιο του παρόντος έτους σε ανακοίνωση κατά την οποία 
καλούσε τους δικαιούχους να υποβάλλουν αιτήσεις για διαμονή σε ξενοδοχείο 
της πόλης κατ’ εφαρμογή του προγράμματος Ίδρυμα Νεολαίας και Διά Βίου 
Μάθησης (Ι.ΝΕ.ΔΙ.ΒΙ.Μ). Αν και έχει ξεκινήσει το νέο ακαδημαϊκό έτος, 
εντούτοις δεν έχει βρεθεί ακόμη λύση, σχετικά με τη στέγαση των δικαιούχων 
φοιτητών, οι οικογένειες των οποίων αδυνατούν, λόγω έλλειψης πόρων, να 
μισθώνουν διαμερίσματα ή δωμάτια, προκειμένου τα τέκνα τους να είναι σε 
θέση να παρακολουθούν τα μαθήματα των σχολών τους. Κατά συνέπεια, 
κινδυνεύουν, εξαιτίας της μεγάλης καθυστέρησης, να χάσουν το τρέχον 
εξάμηνο σπουδών. Και όλα αυτά βεβαίως συμβαίνουν, γιατί δυστυχώς υπάρχει 
έλλειψη Φοιτητικής Εστίας στην πόλη της Πτολεμαΐδας, αν και η διυπουργική 
επιτροπή με απόφασή της όρισε τη λειτουργία Φοιτητικής Εστίας στην πόλη 
δυναμικότητας 100 κλινών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να εξευρεθεί άμεση 
λύση για τη στέγαση σε ξενοδοχεία των δικαιούχων του προγράμματος; 
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2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να 

αντιμετωπισθεί πάγια και διαχρονικά το πρόβλημα της στέγασης των 

δικαιούχων φοιτητών στην πόλη της Πτολεμαΐδας και μάλιστα πριν την 

έναρξη του εκάστοτε ακαδημαϊκού έτους; 

3. Προτίθεστε να συμπεριλάβετε στους δικαιούχους του φοιτητικού 
επιδόματος στέγασης και τους δικαιούχους της φοιτητικής στέγασης σε 
ξενοδοχεία, ωσότου εξευρεθεί λύση για τη διαμονή τους σε συμβεβλημένα 
ξενοδοχεία της πόλης; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




